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Abstract (en)
Continuously movable railway track machine (1) for the controlled lowering of a track with travelling mechanism, a control device (9) and, supported
on travelling gear (2), a machine frame (4) which is connected to at least one stabilisation aggregate (10) which has vibrators, which can be acted
upon with a vertical load and height-adjusted by drives (11), for producing vibrations running approximately horizontally and in the transverse
direction of the machine, and with a levelling reference system (15) which has a reference basis and a measuring axletree (17) which can be rolled
on the track. Both in the region of the stabilisation aggregate (10) and in the front, in the working direction, end region of the machine (1), there is
in each case arranged a transverse inclinometer (19, 21). For the delayed delivery of the measured value determined by the front, first transverse
inclinometer (19), an intermediate store is provided. <IMAGE>

Abstract (de)
Kontinuierlich verfahrbare Gleisbaumaschine (1) zum kontrollierten Absenken eines Gleises mit Fahrantrieb, einer Steuereinrichtung (9) und einem
auf Fahrwerken (2) abgestützten Maschinenrahmen (4), der mit wenigstens einem durch Antriebe (11) mit einer vertikalen Auflast beaufschlag-
und höhenverstellbaren Vibratoren zur Erzeugung von etwa horizontal und in Maschinenquerrichtung verlaufenden Schwingungen aufweisenden
Stabilisationsaggregat (10) verbunden ist, sowie mit einem eine Referenzbasis und eine am Gleis abrollbare Meßradachse (17) aufweisenden
Nivellierbezugsystem (15). Sowohl im Bereich des Stabilisationsaggregates (10) als auch im in Arbeitsrichtung vorderen Endbereich der Maschine
(1) ist jeweils ein Querneigungsmesser (19,21) angeordnet. Für die verzögerte Abgabe des vom vorderen, ersten Querneigungsmesser (19)
ermittelten Meßwertes ist ein Zwischenspeicher vorgesehen. <IMAGE>
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